
Verksamhetsberättelse Höglekardalenssamfällighetsförening 2019 och del av 

2020. 

 

Styrelsen har träffats två ggr under året och där tagit upp punkter om sophus, sortering av sopor, 

underhåll av vägar, anslagstavla, hemsida, Åre kommun är nu delägare i föreningen de har löst in sig. 

Tomas Carlsson och Dag Wiklund har träffat Åre Kommun och Inga Falkenfjord ett par ggr angående 

information om vatten och avlopp med värderingar av befintligt system. Som information är det bäst 

att gå in på Åre Kommuns hemsida och läsa. 

På grund av rådande omständigheter sköt vi upp årsmötet till den 24 Oktober efter en miss i för 

sen kallelse i September. Styrelsen har nu träffats en gång till i September. 

 

 

Dag Wiklund 

 


